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V souvislosti s tím, co zažíváme, můžeme konstatovat, že vše už tu někdy bylo, jen se staré způsoby a
zvyky recyklují a lehce při své rotaci mění dle nových možností a technologického pokroku. A nutno
konstatovat, že momentální technologie to vše umí udělat mnohem horší. Svým způsobem můžeme
závidět generaci disidentů Václava Havla. Až nás nebudete moct najít, bude autor článku dost možná
sedět v cele zadržení, případně se účastnit výslechu směřujícího k jeho upálení za to, že má svůj
vlastní názor. Vrchnost měla vždy dost prostředků a nástrojů k tomu umlčet opozici. Vzpomeňme si
na Jana Husa, po němž přišlo mnoho dalších, například církev bojovala proti čarodějnicím, nacisté
své politické odpůrce drsně mučili a zabíjeli, komunisté si vyšlápnuli  ještě vcelku jemně na
disidenty, jiné před tím ale poslali kutat uran, a poslední vláda využívá policie po vzoru STB
k nátlaku na tzv. popírače covidu a ,,agrese“ Ruska na Ukrajině. Už proběhly první výslechy a jejich
oběti hovoří o tom, že byly nepříjemnější než od STB. A protože autor článku ten první zažil, doufá
sice, že k dalšímu nepůjde, ale nevylučuje ho. Po třicetitřech letech od ,,návratu“ demokracie jsme
tam, kde jsme nedávno byli, jen nám chtějí brát telefony a počítače.

  I přesto se dále vyjádříme k aktuálnímu dění. Pod článkem je odkaz na rozhovor vojenského
analytika Kollera, kterého omylem Český rozhlas vyzval k posouzení situace na Ukrajině. V jeho
konci byl rázně utnut, to když se moderátorka zeptala na zdroj informací, kterými ji doslova vyrazil
dech a velmi se podivovala, když jí řekl, že z našich médií to rozhodně není. A jestliže i on potvrdil to,
co tu celou dobu tvrdíme, tedy že je vše jinak, než nám náš mainstream a veřejnoprávní rozhlasové a
televizní stanice či Seznam a další podobné stránky předkládají, pak v jedné věci řekl jako bonus
zajímavou věc. Rusové předpokládali, že budou bráni jako osvoboditelé, ale ne vždy se tomu tak
stalo. Ano, na Ukrajině je skutečně extrémně rozšířená korupce a nacismus, což už přiznávají i
Američané. Jenže ani Rusové netušili, jak moc. Tedy u korupce ano, ale nacistických polovojenských
bojůvek tam je tolik, že to překvapilo i Rusy, navíc tyto organizace, jako Azov či Pravý prostor
(nezaměňovat s vládou napadenými a zrušenými www.stránkami u nás, ty s tím mají jen podobný
název) infiltrovali do jednotek pravidelné armády a momentálně nejvíce škodí ruským jednotkám a
svým vlastním spoluobčanům. Umísťují své zbraně do obytných oblastí, v nichž zadržují civilisty a
používají je jako lidské štíty, což dělal v Sýrii Islámský stát. Rozhovor doporučujeme si poslechnout,
stojí to za to a díky nervozitě moderátorky není dlouhý. Je to podobné, jako když hovořil profesor
Beran o covidu.

 

 

Koller se zmínil i o migrantech. K tomuto máme také dost zpráv, které jsou v rozporu s tvrzením
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našich politiků a médií. Jistě, přichází dost matek s dětmi, které vzbuzují solidaritu, nicméně jsme
byli u toho, když tři takové hledali pronájem domů, který byly ochotny zaplatit. Přestože šlo o
novostavby, o kterých by většina našich samoživitelek i celých rodin prohlásilo, že jsou luxusní, tyto
tři matky je odmítli s tím, že je kraj Prahy nezajímá a nejsou ochotny dojíždět a požadovaly bydlení
nejlépe na Praze 6 s tím, že klidně zaplatí měsíčně trojnásobek. Původní cena byla 43 000,- Kč za
jeden dům, takže si to spočítejte, a protože všechny tři mají vlivné manžely, kteří za nimi mají přijet,
hledají něco mnohem lepšího. A to byly domluveny nájmy uhrazené na půl roku dopředu. Neptejte se
radši, jakou hotovost si přivezly, ale vodítkem by mohlo být to, že na hranicích byla zadržena osoba,
která provážela v kufru majetek za skutečně mnoho desítek, tedy spíše stovek, milionů korun. Co tím
chceme tedy říct?

Část příchozích utíká z Ukrajiny z důvodu nenávisti k Rusům, mnohem více ze strachu z vlastní
armády. Dále z Ukrajiny odešli propuštění vězni obávající se toho, že po urovnání vztahů mezi
Ukrajinou a Ruskem, také po volbách, které nebudou v režii USA a EU, by mohli být opět pozavíráni
zpět a přičteny jim zločiny proti lidskosti, kterých se dopustili po propuštění. Poté utíkají ti, kterým
by mohli hrozit obvinění z korupce a zabavení majetku. Vzhledem k tomu, že jej tady díky
nepředpokládané spolupráci mezi naší vládou a novou ukrajinskou budou moci legalizovat a špinavé
peníze ,,vyprat“, je to pro  ně ideální situace. Týká se to i státních úředníků, soudců, policistů,
neskutečně nyní bohatnou celníci. Dostanou status politického uprchlíka a budou se u nás mít velmi
dobře. Na rozdíl od našich občanů. A ještě pár slov k jinému případu. Rodiče pracující v Čechách si
stáhnuli z Ukrajiny dceru, kterou hned umístili v naší škole v deváté třídě. Dívce se však tak stýskalo
po kamarádech z místa původního bydliště, že po týdnu školu opustila a vrátila se do ,,válečné“ vřavy
na Ukrajinu. I to svědčí o tom, že to je vše jinak, než je tu v rámci vytváření solidarity a z důvodu
vytváření protiruské hysterie, a nakonec i možnosti něco na vládě a v neziskovém sektoru ukrást.

Z mírumilovného filozofa Fialy se stal válečný štváč pracující pro zbrojní průmysl, Rakušan má
s defraudací již určité zkušenosti z dob starostování, Černochová si plete válku se svou občasnou
návštěvou na střelnici, Lipavskému nedochází vůbec nic a plní jen přání zřizovatele Pirátů, Pekarová-
Adamová je dlouhodobě ideologicky připravována na prezentaci totálního podřizování se zájmům EU
a naše Policie vykonává příkazy těchto fanatiků. K policistům je třeba říct, že většina z nich si užívá
své moci svěřené jí vládou a je jí úplně jedno, kdo momentálně vládne. Ať už to byli nacisté,
komunisté, nově liberálové, vždy se se stejným nadšením podílela a podílet bude na represi
obyvatelstva a vytváření nátlaku na ty, kteří se vzpírají současnému režimu, ať je jakýkoliv. Nebo jste
snad zaznamenali hromadný odchod policistů do výslužby po roku 1989 s tím, že by jim byly
odebrány jako trest výsluhy? Jen se ptáme, víme, že většina soudruhů zůstala a dál plnila nové
příkazy se starým zaujetím. Nakonec přidáváme ještě pár odkazů, ať nejsme napadeni, že chybí
zdroje. Druhý odkaz je krátký rozhlasový rozhovor, odkaz musíte zkopírovat. Nebo ho najít v archívu
Českého rozhlasu, zůstal li tam. Nepodporujeme ruskou anexi, pouze vysvětlujeme, že je to vše jinak
a rozhodně o tom, že přijde, bylo dávno jasno. Jen všichni čekali, jak dlouho budou Rusové
trpělivými. Od oranžové revoluce jim to trvalo 16 let a pár měsíců, od Majdanu 8 let.
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